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SABAH ARŞİVİNDEN SABAH ARŞİVİNDEN 
GAZİANTEPGAZİANTEP

Halka eziyet mi 
edilmek isteniyor?

AYKUT TUZCU

Gazetemizin sahibi Aykut Tuzcu’nun 
eski yazıları bu köşede yer almaya 

devam edecek
Gazetemizin sahibi Aykut Tuzcu’nun                                                                                                                             

01 Mayıs 2012 tarihli yazısıdır.

Vergi rekortmenleri

2’DE

4’TE 4’TE

4’TE

4’TE

Düşünce, kent rantından daha 
çok rant elde etmek olmamalı 

Her sene bugünlerde vergi rekortmenlerinin 
liseleri açıklanır.

Zannedilir ki, rekortmenler listesine girenler 
vergisini kuruşu kuruşuna verenlerdir, her 
türlü övgüye layıktırlar, gurur duyulmaları 
gereken kimselerdir, kahramandırlar...

Hayır, listelerin alenen ilan edilmesi yalnız 
bu nedenle değildir.

Demokrasi ile yönetilen ülkelerde, şeffaf 
toplumlarda bu listelerin ilan edilme 
zorunluluğu vardır.

Vatandaşların, ödedikleri vergilerin kaynak 
kullanılarak şirketlere sağlanan teşvik ve 
kolaylıklar sonucu elde edilen performansları 
görmek istemeleri açık toplum olmanın 
gereğidir.

Şehirde üç gün su kesilecek, 
kimsenin haberi yok. Sular kesildikten 
sonra Belediye duyuru yayınladı.

Karşıyaka, Tekel caddesinde 
yol düzenlemeleri yapmakta 
olan Karayolları ekipleri şehre 
su verilen büyük ana boruları 
parçaladı. Bu nedenle şehre üç gün 
su verilemeyecek. Vatandaşların 
susuz kalmaması için Belediye 
yetkilileri tarafından durumun halka 
duyurulması ve tedbir getirilmesi 
gerek. 

“Marifet iltifata tabidir” atasözünü TDK şöyle açıklıyor: 
Başarılı bir kimse, desteklenir, takdir edilir, övülürse daha 
iyi işler yapar.

Hayatım boyunca bunun çok doğru bir atasözü 
olduğunu gördüm. İnsanların başarılı olmalarında, 
toplumsal  takdirin ve kitlelerin sevgi desteğinin en büyük 
motivasyon olduğuna inanıyorum.

Başarılı bir eğitimin doğal sonucu olarak öğrenim 
yıllarında aldığım birçok yerel ve ulusal birincilik ödülleri, 
iş hayatımla birlikte ulusal ve uluslararası platformlarda 
resmi kurum ve kuruluşların, sivil toplum örgütlerinin 
turizm, kültür ve sosyal ilişkiler dallarında tarafıma 
verdikleri çeşitli berat, takdirname ve şiltlere dönüştü. 

Gaziantep'in bugünlere kolay 
gelmediğini, bu topraklar üzerinde 
özgürce hareket eden ve ticaret 
yapanların bu kente karşı borçlarını, 
kenti kültürel ve eğitim hayatında daha 
ilerilere taşıyarak ödemeleri gerektiğini 
dile getiren Yargıtay eski Başkanı 
Mehmet Uygun, “Sadece oluşan kent 
rantından daha çok rant elde etmekten 
başka bir şey düşünmeyenler, 6 bin 
şehit kanında boğulursunuz. 

Kırsal kalkınma, ulusal kalkınma 
açısından büyük öneme sahip

GTO Yönetim Kurulu Başkanı Tuncay Yıldırım, kalkınmanın 
bütüncül bir kavram olduğunu ve endüstriyel üretimin tek başına 
kalkınmanın aktörü olamayacağını belirterek, “Tarım, hayvancılık ve 
endüstriyel üretimin bütüncül bir şekilde ele alınması gerekiyor. “ dedi.

Yıldırım, “Tarım 
ve hayvancılığın da 
sürdürülebilir bir şekilde 
devam edebilmesi için 
modern tarım tekniklerine 
geçiş ve verimlilik 
artırıcı önlemlerin 
alınması kaçınılmaz hale 
gelmiştir. Kırsal kalkınma, 
sadece tarımsal üretimi 
artırmakla kalmaz, aynı 
zamanda kırsal bölgelerde 
yaşayan halkın yaşam 
standartlarını yükseltir 
ve ekonomik çeşitliliği 
destekler.” dedi.

Antep’teki aile hekimleri ile sağlık çalışanları, ‘’Cari açığı çalışanlardan alınan 
vergilerle kapatıp, israf, faiz ve ranta dağıtmaktan vazgeçin’’ çağrısı yaptı

Milyarlarca lira kar eden şirketler
çalışanlar kadar vergi ödemiyor
Sağlık ve Sosyal Hizmet Emekçileri Sendikası Gaziantep Şubesi Eşbaşkanı 

Serpil Dağdemir, ‘’Milyarlarca lira kar eden şirketlerden yüzde 15 bile vergi 
alınmazken çalışanlardan yüzde 35 vergi alınmasını kabul etmiyoruz’’ dedi. 

Vergide adalet 
eylemi 26 

haftadan beri 
devam ediyor

Dağdemir, ‘Üç 
mevsim geçti 
Sonbaharın ilk 
haftasında 26 kezdir 
tüm sağlık çalışanları 
ve vergi mağduru 
halkımız için vergide 
adalet istiyoruz 
eylemlerimize 
devam ediyoruz’ 
dedi.

"En çok işçi 
ölümü inşaat

tarım ve 
taşımacılıkta" 

İşçi Sağlığı ve 
İş Güvenliği 
Meclisi'nin 
açıkladığı 
rapora göre 
2024 yılı 
Ağustos ayında 
en az 179 işçi 
öldü. Ağustos 
verilerinin 
yayınlanmasıyla 
birlikte yıl 
başından bu 
yana hayatını 
kaybeden 
işçilerin sayısı 
1201’e 
yükseldi. 2’DE

Büro Emekçileri Sendikası Gaziantep Şubesi, AKP iktidarının yargı sistemini toplumsal 
muhalefeti susturmak, iktidarlarını güçlendirmek için araç olarak kullandığının altını çizdi: 

“Yıllarca süren dava süreçleri yargı emekçilerinin çalışma hayatını kâbusa çevirmiş durumda” denildi

Her gün yaşanan kadın cinayetleri
iktidar tarafından normalleştirildi

Şube Başkanı İsmet Karatay, ‘’Yargı yılı açılışlarının saraylarda yapıldığı bu süreçte yargı adaletsizliği derinleşerek 
devam etmekte, yurttaşlarımızın hak, hukuk, adalet talebi için adına saray denilen adliyelere başvuruları her geçen 
gün artarak devam ediyor. Bir yandan yargı hizmetlerine ulaşmanın ekonomik bedelinin artması, bir yandan 
yıllarca süren dava süreçleri yurttaşlarımızın bu yargı sisteminden beklentilerini zayıflatmaya devam ediyor’’ dedi. 

Mahkemelerde bulunamayan 
adaletsosyal medyada 

örgütlenerek aranılıyor
İktidar, Anayasal hakların kullanılmasını bile keyfi 

olarak engellemeye çalıştığını ifade eden Karatay, 
‘’Milletvekillerinin tutuklanması, Anayasanın 
amir hükmüne rağmen anayasa mahkemesinin 
kararlarının uygulanmaması, cezasızlık 
nedeniyle kadın cinayetlerinin 20 yılı aşan AKP 
iktidarında her yıl artarak devam etmesi, kadın 
cinayetlerinin bu kadar arttığı bir dönemde İstanbul 
Sözleşmesi’nden bir imza ile çekilinmiş ve bu ülkede 
nerdeyse her gün yaşanan kadın cinayetleri iktidar 
tarafından normalleştirildi’’ şeklinde konuştu. 

Kara para aklayanlar, 
uyuşturucu baronları, suç örgütü 

liderleri tahliye ediliyor
Karatay, ‘’Mahkemelerde bulunamayan adaletin 

sosyal medyada örgütlenerek aranması gibi 
garabetlerin yaşandığı bir ortamda, iktidarı birkaç 
cümleyle eleştirenler tutuklanırken, kara para 
aklayanlar, uyuşturucu baronları, suç örgütü 
liderleri, kadın cinayeti işleyenler vb. hukuka, akla, 
akla, mantığa ve vicdanlara sığmayan gerekçelerle 
tahliye ediliyor’’ eleştirisini yaptı. 

Gezegenimizin geleceğine yönelik 
sorumluluklarımızın bilincindeyiz
ÇİMKO, dünyadaki en iyi uygulamaları ve Birleşmiş Milletler 

Sürdürülebilir Kalkınma Amaçları’nı göz önünde bulundurarak 
belirlediği 6 ana odak (iş sağlığı ve güvenliği, biyoçeşitlilik, iklim ve 
çevrenin korunması, sürdürülebilir şehirler ve inşaat, paydaşlarla 
ilişkiler ve tedarik zinciri) çerçevesinde; kısa vadede 2026, orta 
vadede 2034 ve nihayetinde Türkiye’nin de ‘net sıfır’ hedeflediği 
2053 yılına ilişkin iddialı bir sürdürülebilirlik yol haritası belirledi.

Şehitkamil Meclisi, Eylül 
dönemi oturumları tamamlandı

Şehitkamil Belediye Meclisi’nin 2024 yılı Eylül 
ayı 2. Birleşim Toplantısı tamamlandı. Meclis 
toplantısında toplam 7 madde görüşüldü.

4’TE

Manisa'da da fıstıkta Manisa'da da fıstıkta 
hasat dönemi başladıhasat dönemi başladı

Manisa'nın Demirci ilçesinde aşılanan 
menengiç ağaçlarından elde edilen Antep 
fıstığında, bu yıl 270 ton üretim bekleniyor.

Demirci Ziraat Odası öncülüğünde 
yaklaşık 4 bin 500 dekarlık alandaki 
menengiç (çitlembik) ağaçlarının 
aşılanmasıyla elde edilen Antep fıstığında 
hasat sezonu başladı. 4’TE

Zabıtalar, ekonomik ve özlük 
hakları bakımından sorun yaşıyor

4’TE

2’DE



GEREKLİ TELEFONLAR 
Yangın İhbar    110
Acil Yardım   112
Polis Yardım    155
Jandarma Yardım    156
Trafik Yardım   154
Kanalizasyon ve Su   185
Elektrik Arıza   186
Cenaze hizmetleri    188
Alo Zabıta    153
Kablo TV Arıza    126

RESMİ DAİRELER 
Valilik       342 231 03 13
Emniyet Müdürlüğü     342 230 18 30
İl Jandarma Komutanlığı    342 338 78 40
Adliye       342 321 36 36
İL Turizm Müdürlüğü     342 230 59 69
İl Kültür Müdürlüğü      342 232 18 58
İl Müftülüğü     342 220 13 57
Türk Telekom      342 230 36 66

ÜNİVERSİTELER  ve HASTANELER
Gaziantep Üniversitesi     342 360 12 00
Hasan Kalyoncu Üniversitesi     342 321 21 00
Dr. Ersin Arslan Hastanesi     342 221 07 00
25 Aralık Devlet Hastanesi     342 338 17 31
Sevgi Hastanesi      342 220 60 60

ULAŞIM 
HAVAŞ        342 215 22 63
THY        342 320 15 65
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EKONOMİ
HABERLERİ

ŞAHİNBEY NÖBETÇİ ECZANELER
KALKANCI ECZANESI

İnönü Cad. N:70/A ( Eski Garajlar’ da-Murat Otel’i 
Karşısı) / ŞAHİNBEY
Telefon : 0342 252 4246

GAMZE ECZANESI
İstiklal Mh..138 nolu Sk.(Kafadar Sağ.Ocağı.Karş, Pazar 

Pazarının Yanı, Taziye Evi Karşısı ) / ŞAHİNBEY
Telefon : 03423392988

DÜZTEPE CAN ECZANESI
NURİPAZARBAŞI MAHALLESİ ÖZDEMİRBEY 

CADDESİ 14:A/D / ŞAHİNBEY (YAŞAM HASTANESİ 
KARŞISI) / ŞAHİNBEY

Telefon : 03422516851
BİNEVLER RANA ECZANESİ

Üniversite Bul. N:142/C (Binevler’de Reno Servisi Yanı) 
/ ŞAHİNBEY

Telefon : 0342 339 65 51
ELİF ECZANESİ

İbni Sina Mahallesi 190011 Nolu Sokak Vip Life Sitesi E 
Blok No:3EG (Şehir Hastanesi Karşısı) / ŞAHİNBEY

Telefon : 0342 225 23 25
DENİZ TİRYAKİ ECZANESİ

Şahintepe Mah. 133380 Nolu Sok.No:2 B/C (Oska 
hamamı-Mediantep Tıp Merkezi Karşısı) / ŞAHİNBEY

Telefon : 0531 287 2040
FERMAN ECZANESİ

ÜNİVERSİTE HASTANESİ ÜST GEÇİŞ KARŞISI / 
ŞAHİNBEY

Telefon : 0342 323 44 47
BERKAY ECZANESİ

Ertuğrulgazi Mahallesi 189012 Nolu Cadde No:9/C 
(Doğuser Seramik Karşı Sokağı) / ŞAHİNBEY

Telefon : 0554 022 38 37

ŞEHİTKAMİL NÖBETÇİ ECZANELER
LOTUS ECZANESİ

Mücahitler Mahallesi Kudüs Caddesi No:32/F (Teymur 
Otel karşısı, Dr.Ersin Arslan Hastanesi Mücahitler Ek 

Binası karşı çaprazı) / ŞEHİTKAMİL
Telefon : 0532 616 88 88

GÜNEY ECZANESİ
İncilipınar Mahallesi 36020 Nolu sokak No:1/C (Sani 

Konukoğlu Hastanesi Acil Yanı ) / ŞEHİTKAMİL
Telefon : 0342 323 7171

GÜNAL ECZANESİ
batıkent mah. ali ihsan göğüş tramvay durağı hepmar 

çaprazı / ŞEHİTKAMİL
Telefon : 0 342 3410345

EFE BOZKURT ECZANESİ
Alleben mah. kemal köker cad:47/A (HATEM 

HASTANESİ YANI-ULU CAMİ KARŞISI) Şahinbey/
Gaziantep / ŞEHİTKAMİL

Telefon : 05337334427
ÖMER ARSLAN ECZANESİ

SEYRANTEPE MAHALLESİ 65112 NOLU SOKAK 
NO:1/A (ÖZEL LİV HOSPİTAL YANI ) / ŞEHİTKAMİL

Telefon : 0342 408 91 45
HİCRAN ECZANESİ

Pirsultan mah Çetin Emeç cad no:75/B (Şehitkamil 
Devlet HST Yanı Gülmar Market Bitişiği) / 

ŞEHİTKAMİL
Telefon : 0342 323 59 35
ERDOGAN ECZANESI

ATAKENT MAH 02024 NOLU SOK NO:4/A 
GAZİKENT ÖZEL BOSSAN HASTANESİ ACİL KARŞISI 

/ ŞEHİTKAMİL
Telefon : 03423367677

NÖBETÇİ ECZANELERKURUCULARI: Osman TUZCU
Aykut TUZCU

Gazetemiz çalışanları TGC üyesidir.

İmtiyaz Sahibi ve
Sorumlu Yazı İşleri Müdürü

Nurgün BALCIOĞLU
Hukuk Danışmanı

Av. Sıddık Emrah YILMAZ
Yayın Türü

Yerel Süreli Yayın
UETS Adresi: 15513-15569-70521

Yönetim Yeri
Kavaklık Mahallesi Kavaklık Caddesi 

No:6/1
Tel: 0342 215 42 59  

Basım Yeri
Ekspres Gazetesi Tesisleri

Aydınbaba Mah. 57017 Nolu Sokak
Şahinbey/GAZİANTEP

Dağıtım
Kelebek Dağıtım

 www.gaziantepsabah.com - gaziantepsabah@yahoo.com

Bu gazete Basın Meslek İlkelerine 
uymaya söz vermiştir.
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Gazetemizin sahibi Aykut 
Tuzcu’nun eski yazıları bu köşede 

yer almaya devam edecek

Aykut Tuzcu’nun 
01 Mayıs 2012

tarihli yazısıdır

Zannedilir ki, rekortmenler 
listesine girenler vergisini 
kuruşu kuruşuna verenlerdir, 
her türlü övgüye layıktırlar, 
gurur duyulmaları 
gereken kimselerdir, 
kahramandırlar...

                   ***
Hayır, listelerin alenen ilan 

edilmesi yalnız bu nedenle 
değildir.

Demokrasi ile yönetilen 
ülkelerde, şeffaf toplumlarda 
bu listelerin ilan edilme 
zorunluluğu vardır.

Vatandaşların, ödedikleri 
vergilerin kaynak 
kullanılarak şirketlere 
sağlanan teşvik ve kolaylıklar 
sonucu elde edilen 
performansları görmek 
istemeleri açık toplum 
olmanın gereğidir.

Yani, arkadaş sen benim 
sağladığım kaynakla ucuz 
kredi kullandın, teşvik 
aldın, çeşitli kolaylıklardan 
yararlandın, şimdi ne kadar 
vergi verdiğini bir vatandaş 
olarak görmek, bilmek 
istiyorum, demek hakkına 
sahiptir.

Türkiye genelinde en 
çok veren 100 mükellef 
listesinin üçte biri isminin 
açıklanmasını istememiş.

Yarın Gaziantep’in listesi 
de açıklandığında aynı şeyle 
karşılaşacağız.

Neden isimlerinin 
açıklanmasını istemiyorlar?

Nazar değer diye mi? Az 
verilen verginin kamuflajı 
nedeniyle mi?

Vatandaş şimdi bu insanları 
nasıl kontrol edecek?

Listede olması beklenenler, 
eğer listede yoklarsa mazeret 
hazır! “Muhafazakar bir 
aileyiz, açıkanmasını 
istemedik!” 

                 ***
Vergini tam olarak 

veriyorsan, alnın açıksa, 
korkun yoksa, birşey 
kaçırmıyorsan neden 
isminin açıklanmasını 
istemiyorsun ki?

Bunun makul bir yanıtının 
olduğunu zannetmiyorum.

Toplumu aptal yerine 
koyanlar aslında kendi 
durumlarını gözden 
geçirmeliler!

Vergi 
rekortmenleri

İki Büyükşehir Belediye Başkanı... 
Bir grup ODTÜ’lü mezuniyetlerinin 

40. yılını kutlamak için Kayseri’de 
toplanmışlar.

Organizasyon komitesi akşam yemeği 
ve konaklama için grubu 40 km. ötedeki 
Ürgüp’e götürmüş.

Mezunlar, “Bu da nereden çıktı? Niye 
Ürgüp’e gidiyoruz ki?” diye sorgulayınca, 
şaşkınlığı başkanları bozmuş: “Burada 
içki içecek hiç yer yok. Tek içki veren yer 
Hilton’un Roof ’u, orası da çok küçük. 
Bu nedenle Ürgüp’e gidip, yemeğimizi 
orada yiyip, orada da konaklayacağız, 
ertesi gün geri Kayseri’ye gelip 
programımıza devam edeceğiz…”

Ertesi gün söz dönüp dolaşıp Antep’e 
geliyor…

İstanbullu bir mezun, “Burası da 
büyükşehir, Gaziantep’te… Geçenlerde 
işim vardı Antep’e gittim. Beni akşam 
‘Bayazhan’ diye bir yere götürdüler. 
Kardeşim ben hayatımda böyle bir yer 
görmedim. İstanbul’da yokta, belki 
Avrupa’da da yoktur böyle ambiyansa 
sahip bir mekan. Şaşırdım ama içki de 
veriyorlardı. Sonra sordum, Antep’te 
böyle bir yasaklama yokmuş. Yani orası 
bence çok bakımdan Kayseri’nin 50 yıl 
önünde. Çok iyi, çağdaş bir belediye 

başkanları varmış. Dünyanın her 
yerinden kardeş şehirleri varmış, yılda 
30 büyükelçi gidiyormuş Antep’e…” 
(Duyduklarımı tarafsız olarak aynen 
naklediyorum. A.T.)

Önceki gün bir internet sitesinin 
özel haberi dünkü bütün yaygın 
basında vardı. Fatma Şahin, AK Parti 
tüzüğü gereği 4. kez milletvekili adayı 
olamayacağı için Gaziantep Büyükşehir 
Belediye Başkanlığına hazırlanıyormuş!

Şimdi neden büyükşehirlerin sayısı 
artırılıyor daha iyi anlıyorum. Türkiye’de 
halen 16 büyükşehir belediyesi 
bulunuyor. Hükümet tarafından 
hazırlanan bir kanun tasarısı ile 13 yeni 
büyükşehir gelecek ve sayı 29’a çıkacak.

Yani, bazı muhterem siyaset erbabı 
kendilerine, statülerine uygun makamlar 
yaratmak için bu yasayı hazırlamışlar 
meğerse!..

Acaba, bu devlet umuru görmüş, 
çarkın nasıl işlediğini bilen, tecrübeli 
politikacılar yerel yönetimlerin 
güçlendirilmesi ve geliştirilmesi 
hizmetinde mi görevlendirilecek? 

Acaba mevcut ekibin, tüzüğün kadrine 
uğramaması, dağılmaması için yapılan 
bir proje mi bu?

Her ne ise, bana pek mantıksız da 
gelmedi. 

Gaziantepli Bakan Fatma Şahin’e 
gelince…

Şahin’in de çok çalışacağını, belki parti 
disiplinine Güzelbey’den daha fazla 
uyacağını tahmin edebiliyorum.

Ama Güzelbey’in vizyonuna, 
inovasyonuna, yarattığı uluslararası 
çevreye ulaşmanın kolay olmadığını da 
biliyorum.

Türkiye’deki ‘Çin yılı’nda Gaziantep’e 
Pekin’den çok önemli bir gazeteci 
geldi ve bir hafta şehrimizde kalarak 
temaslarda bulundu, müzelerimizi ve 
ören yerlerimizi gezdi. Antepli ailelerle 
akşam yemeği yedi, bitki örtümüzü 
inceledi.

Dr. Asım Güzelbey’in Çinli gazeteciyi 
kabulü ve sağladığı kolaylıkları da yarın 
anlatacağım. Çin’in 12 ayrı spotta aynı 
anda basılan en büyük haftalık haber, 
ekonomi ve gezi dergisi, Türkçe adı 
ile ‘Hayat’ Gaziantep’i kapak yapacak. 
Heyecanlı bir hikaye…

Her sene bugünlerde vergi 
rekortmenlerinin liseleri açıklanır.

İşçi Sağlığı ve İş Güvenliği 
Meclisi tarafından yapılan 
açıklamada, "Yüzde 73'ünü 
ulusal basından; yüzde 27'sini 
ise işçilerin mesai arkadaşları, 
aileleri, iş güvenliği uzmanları, 
işyeri hekimleri, sendikalar ve 
yerel basından öğrendiğimiz 
bilgilere dayanarak tespit 
ettiğimiz kadarıyla Ağustos 

ayında en az 179, yılın ilk sekiz 
ayında en az 1201 işçi hayatını 
kaybetti" dedi. 

İşçi Sağlığı ve İş Güvenliği 
Meclisi raporda şu ifadelere yer 
verdi: 

"Mevsimlik tarım işçiliği, 
çobanlık ve besicilik yapan 4 
çocuk, inşaat işçisi 2 çocuk 
ve otel işçisi 1 çocuk olmak 

üzere bu ay en az 7 çocuk işçi 
hayatını kaybetti. Yaralanan 
onlarca çocuk var. Çocuk işçi 
ölümleri artarak devam ediyor. 
Çocuk işçiliğe birkaç gün içinde 
çıkaracağımız raporda ayrıntılı 
olarak değineceğiz.

18-25 yaş grubundaki genç 
işçi ölümlerinde de artış 
sürüyor. Genç işçi ölümleri 
özellikle sanayide yoğunlaşıyor. 
Diğer genç işçi ölümleri ise 
inşaat işçiliği, moto kuryelik, 
mevsimlik tarım ve sokakta 
çalışma gibi işkollarında/ 
mesleklerde.

Ağustos ayında da en çok 
işçi ölümü, en güvencesiz 
ve örgütsüz işkolları olan 
inşaat, tarım ve taşımacılıkta 
meydana geldi. Ancak maden 
işkolunda da Zonguldak'ın 
TTK ve 'kaçak' işletmelerinden 
Muğla, Mardin, Osmaniye, 
Kütahya gibi şehirlerimizdeki 
özel işletmelere kadar yaygın 
bir alanda işçi ölümlerinin 
gerçekleştiğini ve 2024 

yılında madenlerin alarm 
verdiğini söylemeliyiz. Yine 
tersanelerde Aliağa, Tuzla ve 
Yalova'da iş cinayetleri oldu. 
Bu ay 6 arkadaşımızı daha 
kaybetmemiz sonucu moto 
kurye ölüm sayısı 2024 yılında 
37'ye ulaştı.

"Sanayi sektöründe hızlı bir 
artış var"  

Sektörel olarak baktığımızda; 
63 işçi sanayi, 47 işçi inşaat, 
39 işçi tarım ve 30 işçi hizmet 
sektöründe hayatını kaybetti. 
Özellikle bu yıl sanayi 
sektöründe işçi ölümlerinin 
hızlı bir artış gösterdiğini 
belirtmek istiyoruz.

"41 işçi yüksekten düştü"
Basit önlemler ve az maliyetle 

önlenebilecek ölümler sürüyor. 
28'i inşaatta olmak üzere 41 işçi 
yüksekten düştü. Yine 6'sı inşaat 
olmak üzere 15 işçiyi elektrik 
çarpması sonucu kaybettik. 
Bu durum önlemsizliğin, 
denetimsizliğin ve kuralsızlığın 
da bir göstergesi." t24

İşçi Sağlığı ve İş Güvenliği Meclisi'nin (İSİG), 
açıkladığı rapora göre 2024 yılı Ağustos ayında en az 179 işçi öldü

"En çok işçi ölümü inşaat
tarım ve taşımacılıkta" 

Ağustos verilerinin yayınlanmasıyla birlikte yılbaşından bu yana hayatını kaybeden işçilerin sayısı 1201'e yükseldi.

Yüksek enflasyon karşısında satın alma 
gücünü kaybedenler kredi kartlarına 
yüklendi.

Ayrıca faiz oranlarındaki artışa rağmen 
kredi kartı kullanımı yüksek seviyede 
kalmaya devam ederken ekonomist Barış 
Soydan, kredi kartlarında taksit sayısının 
kaldırıldığını iddia etti.

Sosyal medya hesabından paylaşım 

yapan Soydan, şu ifadelere yer verdi:
"Talebi daha da baskılamaya devam: En 

büyük özel bankalardan birinin şirket 
kartlarına taksiti dün itibariyle kaldırdığı, 
bireysel kartlarda taksit sayısını 2 ile 
sınırlandırdığı ve toptan taksit marka 
tanımlı firmaların hiç bir şekilde 
taksit yapamayacağı haberleri geliyor." 
cuımhuriyet

'Kredi kartlarında taksit sayısı kaldırıldı'
Ekonomist Barış Soydan, kredi kartlarında taksit sayısına ilişkin dikkati çeken 

bir paylaşımda bulundu. Soydan, "Talebi daha da baskılamaya devam" dedi.

Türkiye Tekel Bayileri 
Derneği Başkanı Erol 
Dündar, "Tarih belli ama 
aksama olabilir diye tam 
tarih vermiyoruz. Bu ayın 
içinde 3-5 TL aralığında bir 
zam olacak. Eylül ayının ilk 
haftaları diyebiliriz" dedi.

Sigara fiyatlarına, temmuz 
ve ağustos ayında yapılan 
zamların ardından bu ay 
içinde bir zam daha gelmesi 
bekleniyor.

Zammın, eylül ayının 
ilk haftalarında geleceğini 
belirten Dündar, "Zammı 
eylül ayının içinde bekliyoruz. 
Tarih belli ama aksama 

olabilir diye tam tarih 
vermiyoruz. Bu ayın içinde 
3-5 TL aralığında bir zam 
olacak. Eylül ayının ilk 
haftaları diyebiliriz" dedi.

Tekel bayilerin, ellerindeki 
ürünün kısıtlı olduğunu 
belirten Dündar, "Şu anda 
da ürünler kısıtlı. Kısıtlama 
kalkmadı. Stok sorunu 
mevcutta devam ediyor. 
Firmalar, üretimden kaynaklı 
diyor ama öyle değil. 
Maliyetleri kurtarmadığı için 
her ay düzenli zam geçiyorlar. 
Onun içinde ellerindeki malı 
çok fazla eritmek istemiyorlar" 
ifadelerini kullandı.t24

Sigaraya 3 ile 5 lira 
arasında zam geliyor

Şehitkamil Meclisi, Eylül 
dönemi oturumları tamamlandı

Eylül ayı 2. Birleşim 
Toplantısı, Şehitkamil 
Belediye Meclis Başkanvekili 
Süleyman Türkmen 
yönetiminde gerçekleşti. 
Toplantının açılışında 
yoklama yapılmasının 
ardından, gündemdeki 
maddeler tek tek ele alındı. 
Gündemdeki 6 maddenin 4’ü 
oy birliği, 2’si oy çokluğuyla 

kabul edildi. Gündem dışı 
görüşülen 1 madde de oy 
çokluğuyla kabul edildi.

Toplantının sonunda 
Meclis Başkanvekili 
Süleyman Türkmen, bir 
sonraki meclis toplantısının 
1 Ekim 2024 Salı günü 
yapılacağını duyurdu ve 
birleşimi kapattı.Haber 
Merkezi
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Karşıyaka, Tekel caddesinde 
yol düzenlemeleri yapmakta 
olan Karayolları ekipleri şehre 
su verilen büyük ana boruları 
parçaladı. Bu nedenle şehre 
üç gün su verilemeyecek.

Vatandaşların susuz 
kalmaması için Belediye 
yetkilileri tarafından 
durumun halka duyurulması 
ve tedbir getirilmesi gerek. 
Belediye Başkanlığı yetkilileri 
durumu saat 17 den sonra 
sadece hoparlörle kısa 
sürede duyurmaya çalıştı. 
Büyük vatandaş kitlesi 
hoparlör dinleyemediğinden, 
yapılan yayınlar iyi 
anlaşılamadığından büyük su 
sıkıntısı çekilmesine neden 
oldu. 

Konuyla ilgili olarak 
görüşlerini bildiren 
vatandaşlar: «Suyun kesileceği 
gazeteler vasıtasıyla da bir 
gün önce duyurulsaydı susuz 
kalmaz, eziyet çekmezdik. 

Belediye vatandaşlara eziyet 
mi etmek istiyor? Şimdiye 
kadar diğer Belediye 
Başkanları zamanında 
duyurular böyle yapılırdı, 
şimdi değiştirmeye niçin 
gerek duyuluyor?» dediler. 

Gazete olarak saat 17 den 
sonra Belediyeye telefon 
açarak su kesileceğini, 
haberin doğru olup 
olmadığını sorduk. Kimse 
cevap vermedi. Suyun 
kesileceğinden dahi bazı 
yetkililer haberdar değil 
Amacımızın halka hizmet 
olduğunu, durumu iletmek 
için gazetelerin para pul 
istemediğini söyledik. Ne 
yazık ki bir yetkili bulamadık, 
cevap alamadık.

Şehirde üç gün su kesilecek. 
Yurttaşların buna göre 
hazırlıklı olması gerekiyor. Su 
işletmeleri Müdürlüğü sırayla 
semtlere diğer kaynaklardan 
su vermeye çalışacak.

Halka eziyet mi 
edilmek isteniyor?

Şehirde üç gün su kesilecek, kimsenin haberi yok. 
Sular kesildikten sonra Belediye duyuru yayınladı.

Gaziantep Lisesi öğrencilerinden 
yukarıdaki başlıklı bir mektup 
aldık. Mektup, öğrencilerin uzun bir 
zamandan beri üzerinde çalıştıkları 
1-8 Nisan tarihleri arasında 
sergilenmesi gerekirken sahneden 
kaldırılan “Kuma” isimli oyunla ilgili 
idi.

«Kuma» önce vilayetten izin alınmış 
olmasına rağmen daha sonra bazı 
çevrelerin oyuna karşı olması nedeni 
ile Milli Eğitim Müdürlüğünce 
kaldırıldı. «Milliyetçi, muhafazakar, 
mukaddesatçı insanlar nasıl olur da 
bu oyunu sergiler bu oyuna nasıl izin 
verilir» diye Müdürlüğe baskı yapıldığı 
söyleniyor. 

Gaziantep Lisesi din öğretmeni 
Asım Uslu, İmam Hatip Lisesi 
Müdürü Mustafa Koçan ve diğer 
öğretmenlerden bazıları ile Milli 
Eğitim Müdür Yardımcısı Ali Rıza 
Alper'in oyunda dinin olumsuz 
yansıtıldığı, bu nedenle, gösteriden 
kaldırılması gerektiğini düşündükleri 
belirtiliyor. Oyun yönetmeni Lebize 
Başkonuş, devlet memuru olduğu için 
fazla konuşamayacağını belirterek 
şunları söylüyor. «Ben Atatürkçü, 
milliyetçi, vatanını milletini seven, 
ülkesinin kalkınmasını isteyen bir 
öğretmenim. Atatürk'ün ilkelerini 
savunduğumuz, Medeni Kanun’un 

önemini vurguladığımız bu oyunun 
sergilenmesine engel olunmasını 
anlamıyorum. Bir sakınca varsa önce 
izin verilmeseydi. Tiyatro salonu için 
bir haftalık izin aldık, şimdiden 3 
günümüz geçti. Bunca emeklerimize 
yazık değil mi» diyor.

Öğrencilerden aldığımız mektup ise 
şöyle «Kuma adlı oyunumuz sahneye 
çıkmadan bir gün önce kaldırıldı. Eseri 
izlemeyen bazı kesimler, bilinçsizce 
oyunu ertelemeye çalışıyorlar. Oyunu 
tetkik edecek yeni bir komisyon 
kurulduğu söyleniyor. Ama nedense 
bu komisyon bir türlü karara 
varamıyor. Oyunumuz toplumsal bir 
yaraya parmak basıyor. Bir erkeğin 
3-4 kadınla evlenmesinin yanlış 
olduğu, bunu benimsemeyen, yanlış 
davranışlar içinde bulunan hocaları 
eleştirdik. Yani dini istismar edenleri, 
yobaz ve gericileri. 

Yukarıda sözü edilen kesimin 
oyunda ne gibi bir kusur bulduklarını 
bilemiyoruz. Yalnız iki ayı aşan 
çalışmalarımızın boşa gittiğine 
çok üzülüyoruz. Gençlik yılında 
Atatürkçü gençler olarak Atatürk'ün 
ilke ve inkılaplarını halka nasıl 
aşılayabileceğimizi şaşırıp, kaldık. 
Tüm «Kuma» oyunu ekibi ve okul 
öğrencileri olarak sonucu sabırsızlıkla 
bekliyoruz.

Daha neler?.. Yeniden beş karılı hayata mı 
dönülmek isteniyor?

Liselilerin sahnelemek istediği “Kuma” isimli oyuna 
önce izin verildi, sonra bazılarının baskısıyla yasaklandı.

Gaziantep il ve 
ilçelerinden gelen 
tüm öğrenciler 
iki lisede sınava 
alındılar. Yetkililerden 
edindiğimiz bilgilere 
göre iki liseden 
Gaziantep Lisesinde 
240, imam Hatip 
Lisesinde 129 kişi 
sınava alındı.

Bu yıl Fen Liseleri 
için 44 bin 500 
kişi yarışıyor. 
Binlerce öğrenci 
artık normal okul 
müfredat programı ile 

yetinmiyor. Özel olarak 
aldıkları kurslarla, özel 
derslerle ayrıcalıklı 
eğitim görmek, kendini 
hayata iyi hazırlamak 
için, küçük yaştan 
yarışa başlıyor. Kimi 
kazanırken, kimi 
kaybediyor.

İşte dünde aylarca 
süren çalışmaların 
sonucu nasıl alınacak 
diye öğrencilerde, ana-
babalarda heyecanla ter 
döktüler. Şimdi umutla 
sonucu beklemeye 
başladılar.

Fen Liseleri birinci basamak 
sınavı için şehrimizde 369 öğrenci 

sırada, veliler dışarda ter döktü
Fen liseleri birinci basamak sınavı için 

şehrimizde 369 öğrenci sınava girdi. Öğrenciler 
sırada, anne ve babalar dışarda ter döktü.

Eğitim ve kültürdeki 
yeriniz bağrımı yakıyor 

Gaziantep Kulübü'nün Geleneksel 2004 
Yılı Hizmet Ödülleri töreninde konuşan 
Mehmet Uygun, Gaziantep'in eğitim ve 
kültür alanında gerileyen bir il olduğuna 
dikkat çekerken, "Her şeyiniz iyi hoş da 
kültür ve eğitim açığınız bağrımı yakıyor. 
Bu açığı kapatanların elinden öperim. 
Kültürel alandaki açığın giderilmesi ve 
Gaziantep'e Devlet Tiyatrosu gelmesi 
konusunda çalmadık kapı bırakmadım. 
Gaziantep'e kadrosuyla yerleşik binasıyla 
bir devlet tiyatrosu kurulsun istedim. Ancak 
mücadelelerimiz sonucunda en azından bir 
devlet tiyatrosu sahnesi kuruldu. Bugünkü 
şekliyle gördüm, artık gözüm açık gitmez. 
Ancak Gaziantep'te yerleşik bir Devlet 
Tiyatrosu kurulmalı, bu benim sizlere 
vasiyetim olsun" diye konuştu. 

Ekonomik, kültürel ve siyasal işgale 
karşı uyanık olmak zorundayız 

Uygun, Gaziantep'in dün zor şartlar altında 
düşman işgalinden kurtulduğunu, ancak artık 
soğuk savaş süreci sürecine girilen dünyada, 
ekonomik, siyasal ve kültürel anlamda da 
güçlü olunarak ayakta kalınabildiğine ve 
bu konuda direnç gösterilmesi gerektiğine 
dikkat çekerken, Artık işgal dünkü gibi topla, 
tüfekle, topraklarımıza as- ker çıkartmakla 
olmayabilir. Bugünün işgal şek li, ağırlıklı 
olarak ekonomik olmakta, isal varlık ve birliği 
oluşturan dile, etnik kökene, kültüre, kutsal 
değerlerimize, yer altındaki ve üstündeki 
zenginliklerimize, stratejik yerlerimize, kültür 

varlıklarımıza, tam bağımsızlığın olmazsa 
olmaz öğelerine yöneliktir. Örtülü ya da 
açıktan, aklımıza gelen ve gelmeyen her türlü 
yol ve yönteme başvurulan biçi biçmelere, 
göz koymalara özgürlük ve bağımsızlığımızı 
korumak ve tek kelimeyle işgale karşı çok 
uyanık ve duyarlı olmak zorundayız" şeklinde 
açıklama yaptı.

Tarihinden ders almayanlar 
yeniden yaşamak zorunda kalır 

Uygun, "Kendi tarihinden ders almayanlar, 
ο dersleri tekrarlamak zorunda kalacaktır" 
diyen Uygun, "Tarihimizden gereken 
dersleri almazsak, bir kez daha bizi bunları 
yaşamaya mecbur edecekler" dedi. Uygun 
"Başa gelen felaketlerden ders almayıp 
tanrıdan geldi demeye kimsenin hakkı 
yoktur. Topraklarımız üzerinde bir takım şer 
güçlerinin dün talepleri vardı, bugün de var, 
sonra da olacaktır. Biz uyanık olup tedbirleri 
almazsak, bize bu felaketleri yeniden 
yaşatacaklardır" diye konuştu. 

Dün bağımsızlık savaşı verirken 
bugün ekonomide bağımlı olduk 

Dün bağımsızlık savaşı veren bir ülkenin 
evlatlarının, bugün ekonomik anlamda 
bağımlı olarak ülkeyi adım adım işgale 
götürdüğünü vurgulayan Yargıtay eski 
Başkanı Uygun, "Tam bağımsızlık için 
mücadele veren insanlara ne oldu? Uğruna 
ölündüyse vatandan tek taş vermeden 
ölmenin gururunu yaşıyordu insanlar. Oysa 
bugün, yabancılar parayla toprak almıyorlar 
mı? Elbette alıyorlar, hem de dönüm. Tarih 
unutulmamalı vahşeti yapanlar, iki yüzlüler 

unutulmamalı, hangi hukuka dayanarak 
gelmişlerdi. O Fransızlar, o İngilizler yine 
var. Dünya Bankası, IMF bizler bu kadar 
çok mu değiştik? Yakışmıyor bize bu kadar 
bağımlılık, yüce geçmişimizle bağdaşıyor 
mu?" diye konutu. 

Meşaleyi genç kuşakların 
eline tutuşturamamışız 

Kurtuluş Savaşı görmüş bir ailede yetiştiği 
için Gaziantep ve bağımsızlık konusunda çok 
duyarlı olduğunu, o nedenle kızı Esma'nın 
kendisine 'En ateşli Antepli' dediğini, 
davetlilerle paylaşan Uygun, "Hastaları 
uyuşturmadan testereyle kesmelerine şahit 
olmuştu benim yakınlarım. Bu nedenle 
kızım Esma bana En ateşli Gaziantepli' der. 
Ben Antep'in hangi şartlarda direndiğini 
bildiğimden, bağımsızlığın ne olduğunu 
hissettiğimden ateşli bir Gaziantepliyim. 
Bu ateşi bizden sonrakilere aşılayamamışız. 
Bu meşaleyi genç kuşakların eline 
tutuşturamamışız. Gençlerden, Böyle 
olmuşsa ne olmuş gibi sözler duyunca, 
kahrolup dehşete kapılıyoruz. Emanete 
hıyanet edilmeden geliştirilmeli ülkemizi 
ileri götüren emekler verilmeli. Çünkü 
Gaziantepli olmak ayrıcalık ve haklı gururun 
ne- denidir. Ecdadı bu topraklarda gömülü 
olmayanlar, ancak topraklarda yaşayanlar. 
Gaziantepli kimliğine saygı gösterip 
geliştirmek zorunda. Bu topraklar için bedel 
ödemeyenlerin daha fazla namus borcudur. 
Yeniden milli mücadeleye Antep'i mecbur 
etmeye kimsenin hakkı yok" şeklinde ifade 
etti. 

Gaziantepli Uygun hemşerilerine, “Eğitim ve kültürdeki açığınız bağrımı yakıyor" dedi 

Düşünce, kent rantından daha 
çok rant elde etmek olmamalı 

Gaziantep'in bugünlere kolay gelmediğini, bu topraklar üzerinde özgürce hareket eden ve ticaret yapanların bu kente 
karşı borçlarını, kenti kültürel ve eğitim hayatında daha ilerilere taşıyarak ödemeleri gerektiğini dile getiren Yargıtay 
eski Başkanı Mehmet Uygun, “Sadece oluşan kent rantından daha çok rant elde etmekten başka bir şey düşünmeyenler, 
6 bin şehit kanında boğulursunuz. Bu korkunç vebalin altında kalmamanız için üzerinize düşeni yapın. Ben insanların 
bu korkunç vebalin altında kalıp, dün ölen şehit kanlarında boğulup ölmelerini görmeden ölmek isterim”

Bilgin, Suriye'nin Halep Kenti 
Hayır Cemiyetleri Birliği Başkanı 
Dr. Muhammed Faruk Nahhas ve 
yönetim kurulu üyelerinin ziyareti 
sırasında yaptığı konuşmada, 
Türkiye- Suriye ilişkilerinin 
özellikle son yıllarda her alanda 
gelişmeye başlamasının sevindirici 
olduğunu ifade etti.

İlişkilerin gelişmesinde 
sivil toplum örgütlerinin 
faaliyetlerinin de çok önemli 
olduğuna dikkati çeken Bilgin, 
şöyle konuştu: "Komşu ülke 
Suriye ile sadece ekonomik 
alanda değil, sosyal ve kültürel 
alanda da ilişkilerin gelişmesi 
çok önemli. Çok yakında, 
Gaziantep'te açılacak olan Halep 
Başkonsolosluğu ile birlikte, iki 
ülke arasındaki ilişkiler daha 
da artacak. Vize işlemleri daha 
süratli yapılabilecek, ithalat-
ihracat işlemleri kolaylaşacak. 
Bunun yanı sıra her iki ülkenin 
vatandaşları, karşılıklı olarak 
daha rahat giriş-çıkış yapabilme 
imkanına kavuşacak. Bu süreçte, 
sivil toplum örgütü temsilcileri 
arasındaki ilişkilerin artması da 

son derece önemli. Bu ilişkiler, 
resmi alandaki ilişkilerin 
gelişmesine de katkı sağlayacak." 
Halep Hayır Cemiyetleri Birliği 
Başkanı Dr. Muhammed Faruk 
Nahhas ise çocuklara, özürlülere 
ve yaşlılara yardımcı olmak için 
çalışmalar yaptıklarını söyledi. 
Bir sivil toplum kuruluşu olarak 
Türkiye-Suriye ilişkilerinin 
gelişmesine de destek olmaya 
çalıştıklarını anlatan Nahhas, 
"Ülkemizde, muhtaç olan 
insanlara yardımcı olmaya 
çalışıyoruz. Amacımız, başta 
Türkiye olmak üzere diğer 
ülkelerdeki hayırsever sivil 
toplum kuruluşları ile iletişim 
kurabilmek. Bunu yaptığımız 
zaman ülkeler arasındaki 
ilişkilerin gelişmesine de yardımcı 
olacağımızı düşünüyorum" diye 
konuştu. Nahhas başkanlığındaki 
8 kişilik heyet, Gaziantep 
Büyükşehir Belediyesi Başkan 
Vekili Önder Büdeyri'yi de 
makamında ziyaret edip bir süre 
görüştü. Heyet, Gaziantep'te 
gezi ve incelemelerini gün boyu 
sürdürdü.

İlişkilerin gelişmesinde sivil 
toplum örgütlerin rolü önemli 

Vali Lütfullah Bilgin, Türkiye-Suriye ilişkilerinin gelişmesinde 
sivil toplum örgütlerinin de önemli yer tuttuğunu söyledi. 

Sigara zamlarının ardından 
tütün satışlarında artma 
olduğuna dikkat çekilirken, 
kentin muhtelif yerlerindeki 
tütün satıcıları, geçmiş yıllarda 

özellikle yaşlı insanların tütün 
satın aldığını, oysa son yıllarda 
gençlerin de ekonomik sıkıntıdan 
dolayı tütün satın aldıklarını dile 
getirdi.

Sigaraya yapılan zam 
tütüne yönlendiriyor 
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“Marifet iltifata tabidir” atasözünü TDK şöyle 
açıklıyor: Başarılı bir kimse, desteklenir, takdir edilir, 
övülürse daha iyi işler yapar.

Hayatım boyunca bunun çok doğru bir atasözü 
olduğunu gördüm. İnsanların başarılı olmalarında, 
toplumsal  takdirin ve kitlelerin sevgi desteğinin en 
büyük motivasyon olduğuna inanıyorum.

Başarılı bir eğitimin doğal sonucu olarak öğrenim 
yıllarında aldığım birçok yerel ve ulusal birincilik 
ödülleri, iş hayatımla birlikte ulusal ve uluslararası 
platformlarda resmi kurum ve kuruluşların, sivil toplum 
örgütlerinin turizm, kültür ve sosyal ilişkiler dallarında 
tarafıma verdikleri çeşitli berat, takdirname ve şiltlere 
dönüştü. 

Tam 38 yıl önce, Güneydoğu Anadolu Bölgesi’nin 
ilk seyahat acentasını 1986 yılında kurarak turizm 
çalışmalarına başladım. Yurt dışında önemli meslek 
kuruluşlarının üyesiyiz ve her kuruluşun çağı 
yakalamak, çağdaş hizmet sunabilmek için bunu 
zorunlu olarak yapması gerektiğini düşünüyoruz. Üyesi 
olduğumuz kuruluşların tüm olanaklarını ülkemize, 
özellikle memleketimize aktarmak için her fırsatı 
değerlendiriyoruz ve bunu büyük ölçüde başardığımızı 
iddia ediyoruz. "Gaziantep'in dünya üzerindeki en 
eski yerleşim yeri “ olduğu  artık tüm, Amerikan 
Seyahat Acenteleri Birliğince (ASTA), Amerikan Tur 
Operatörleri Birliğince (USTOA) ve Dünya Seyahat 
Acentaları Birliğince (WATA) biliniyor. Bölgenin en 
güvenilir seyahat acentalarından biri olmaktan başka 
bir şey daha bizi çok gururlandırıyor:  Bölgemdeki 
insanın niteliğinin herhangi bir Avrupa ülkesindeki 
insandan hiçbir farkının olmadığı, üstelik Türk 
toplumunun insanlarının genlerinde olan duygusallık 
ve insani yaklaşımın çoğu gelişmiş ülke insanında bu 
denli yoğun olmadığını , arkeolojik değerler, kalıtımsal 
değerler, zengin etnogrofik değerler, geleneklerle 
tanıtmak ve Gaziantep imajının artık "Baklava" 
imajından daha ötelere taştığının tüm ülkeye ve dünyaya 
duyurulmasında pay sahibi olmak ... 

Çeşitli üniversiteler, meslek odaları, resmi kurumlar, 
büyükelçilikler, NATO, Dünya Anıtlar Fonu gibi 
profesyonel kuruluşların, Türkiye çapında şirketimizi 
tercih ederek çalışmaları, her çalışma sonunda şükran 
ve övgü sertifikası ile organizasyon dosyalarımızı 
kapatmamız bizi fazlasıyla mutlu ve motive ediyor. Son 
derece profesyonel kadrolarla ve titizlikle yönetilen bu 
hizmet ordusu ile bölgede yaratma fırsatını bulduğumuz 
sektörden ve istihdamdan dolayı çok gurur duyuyoruz.

Ama bizi en çok mutlu eden, bu çabaların takdir 
görmesi elbette… 

Genelde tevazu sahibi olduğum söylenir ama 
yaşadığımız günlerde fazla tevazunun vasattan nasihat 
dinlemeyle sonuçlandığına şahit olduğumdan en son 
aldığımız ödülü sizle paylaşmaktan gurur duyuyorum: 

Uluslararası bir kurum olan İngiltere'nin saygın 
kuruluşu AI Global Media Ltd ’in  The Business Concept 
Dergisi’nin ; Arsan Seyahat Merkezi’nin En İyi Seyahat 
ve Tur Yönetim Şirketi 2024 - Güneydoğu Türkiye        ( 
Best Travel & Tour Management Company 2024 - South 
East Turkey) seçildiğini bildiren  mektubunu almak bizi 
çok mutlu etti.

Mektupta özetle şöyle yazılmış: 
…Benzersiz müşteri deneyimi sunmaktan gurur duyan 

ve sektör lideri hizmet, ürün ve çözümlere bağlılık 
gösteren bir dizi işletmeyi değerlendirme ayrıcalığına 
sahip olduk. 

Jüri ekibimizin, adaylığınızı değerlendirmesi sonunda 
başarılı bulunduğunuzu size bildirmek benim için 
bir zevk.  Olağanüstü müşteri hizmeti sağlamaya 
yönelik sarsılmaz bağlılığınızın bu yıl takdir edildiğini 
bildirmekten memnuniyet duyuyoruz. Bu nedenle 
Arsan Travel Center'ın Best Travel & Tour Management 
Company 2024 -South East Turkey (En İyi Seyahat ve 
Tur Yönetim Şirketi 2024 - Güneydoğu Türkiye) ile  
ödüllendirildiğini size bildirmek harika bir şey.

Müşteri Deneyimi Ödülleri 2024 kapsamında çok hak 
ettiğiniz bu başarınızı en içten dileklerimizle kutluyoruz.

Sonuçları belirlemek için araştırma ve değerlendirme 
ekiplerimiz bize sağlanan tüm bilgilerin yanı 
sıra hizmetteki bağlılığınızı, uzmanlığınızı ve 
yenilikçiliğinizi de değerlendirdi. Daha da önemlisi, 
ekibimiz alıcılarınızdan gelen görüşleri, referansları 
ve önemli geri bildirimleri inceledi; bunlar bize en 
çok önem verenlerin gözünde nasıl performans 
gösterdiğinize dair doğru bir temsil sağladı. Ekibimiz, 
bu yıl En Çok Deneyim ve Bilgili Hizmet sebebiyle 
Müşteri Deneyimi Ödülü ‘nü; dikkatinizin odağında 
şirketinizin alıcılarına mümkün olan en iyi hizmeti 
sunmaya adanmışlık olduğu sebebiyle vermiştir.

Bu yılki başarınızdan dolayı bir kez daha tebrik 
ediyorum.

En içten saygılarımla,
Kaven Oscar Cooper
Account Executive 
The Business Concept
"Bu kent, bu ülke bizim". Bu ülkeye katkıda bulunan, 

emeği geçen, ülkesini yürekten seven, önemseyen tüm 
insanlara, bu duygularımızı fark edip, ödüllendiren ve 
bizimle birlikte mutlu olan dostlarımıza şükranlarımı 
iletiyor, dünyanın yaşayan en eski kenti; Gaziantep'ten 
en iyi dileklerimi sunuyorum.

Yıldırım, “Tarım ve hayvancılığın da sürdürülebilir bir 
şekilde devam edebilmesi için modern tarım tekniklerine 
geçiş ve verimlilik artırıcı önlemlerin alınması 
kaçınılmaz hale gelmiştir. Kırsal kalkınma, sadece 
tarımsal üretimi artırmakla kalmaz, aynı zamanda kırsal 
bölgelerde yaşayan halkın yaşam standartlarını yükseltir 
ve ekonomik çeşitliliği destekler. Bu nedenle kırsal 
kalkınma, bölgesel ve ulusal kalkınma açısından büyük 
bir öneme sahiptir. IPARD III programı da işte tam bu 
noktada devreye giriyor” dedi.

Tarım ve Kırsal Kalkınmayı Destekleme Kurumu 
(TKDK) tarafından uygulanan ve pek çok sektöre yönelik 
hibe desteği, vergi muafiyeti gibi avantajlar sağlayan 
IPARD III Hibe Programı'nın tüm detayları Gaziantep 
Ticaret Odasında (GTO) gerçekleştirilen bilgilendirme 
toplantısıyla anlatıldı.

81 ilin tümünde uygulanarak 785 milyon Euro’luk hibe 
sağlanacak olan IPARD III Hibe Programı’nın anlatıldığı 
toplantıya GTO üyeleri yoğun ilgi gösterdi.

IPARD III Programı’nın kırsal kalkınma için sunduğu 
finansal desteklerle, sadece tarımın modernleşmesine 

ve verimliliğin artmasına değil, aynı zamanda kırsal 
kesimdeki yaşam kalitesinin iyileştirilmesine de büyük 
katkı sağlayacağını vurgulayan Yıldırım, bu hibe 
programının kırsal kalkınmayı tarım, hayvancılık, kırsal 
turizm, zanaatkârlık, yenilenebilir enerji gibi çok yönlü 
ele aldığını söyledi.

25 bini aşkın proje desteklendi
TKDK Bölge Koordinatörü Harun Reşit Genç 

ise IPARD programlarıyla 25 bini aşkın projenin 
desteklendiğini söyleyerek “IPARD programları 
kapsamında bugüne kadar 25 bini aşkın proje 
desteklenmiş ve toplam yatırım tutarı yaklaşık 100 milyar 
Türk Lirası olan bu yatırımlara 46 Milyar Türk Lirası 
hibe ödemesi gerçekleştirilmiştir. 102 bin civarında 
istihdam oluşturan yatırımlarımız tüm vergilerden 
muaftır, bu da ayrıca önemli ilave bir destek olarak 
değerlendirilmektedir. IPARD Programı kapsamında 
tarım ve hayvancılık başta olmak üzere, turizm, imalat ve 
enerji sektörlerini de içeren 16 farklı alanda yatırımlara 
%40 - %70 arasında hibe imkânı sunduk. 2024-2030 
yıllarını kapsayacak şekilde 81 İlimizin tümünde 

uygulanacak olan IPARD III programı ile 785 Milyon 
Avro tutarında hibenin faydalanıcılarımıza ulaştırılmasını 
hedefliyoruz.” ifadelerini kullandı.

IPARD III Hibe Programı kapsamında 3 temel alanda 
yatırımcılara önemli destekler verileceğini belirten 
TKDK Bölge Koordinatörü Genç, “Kurumumuz 
tarafından, hayvancılık yatırımları, tarım ve gıdaya dayalı 
işleme sektörü ve kırsal alanlarda gerçekleştirilmek 
suretiyle arıcılık, bitkisel üretim, zanaatkârlık ve el 
sanatları, kırsal turizm, balıkçılık, makine parkları 
ve yenilenebilir enerji yatırımlarını kapsayan çiftlik 
faaliyetlerinin çeşitlendirilmesi olmak üzere 3 temel 
alanda yatırımcılarımıza önemli destekler sağlıyoruz. Bu 
destekler ve IPARD III’le ilgilenen bütün GTI üyelerini 
Gaziantep Ticaret Borsası’nın yeni idari hizmet binasında 
bulunan TKDK Gaziantep İrtibat Ofisine davet ediyoruz.” 
dedi.

Programın devamında TKDK Gaziantep İrtibat Ofisi 
Sorumlusu Dr. Fırat Karaköy, IPARD III Hibe Programı 
hakkında bir sunum gerçekleştirerek GTO üyelerini 
bilgilendirdi.

Kırsal kalkınma, ulusal kalkınma 
açısından büyük öneme sahip

Vergide adalet eylemi 26 
haftadan beri devam ediyor

‘Üç mevsim geçti Sonbaharın ilk haftasında 26 kezdir 
tüm sağlık çalışanları ve vergi mağduru halkımız için 
vergide adalet istiyoruz eylemlerimize devam ediyoruz’ 
diyen Dağdemir, ‘’Sağlık çalışanları ve ücretli kesim, 
yapılan yüksek vergi kesintileri yüzünden yılın ilk 
ayında alınan ücreti bile alamaz olduk. Sürekli fiyatları 
artan mal ve hizmetlerin gerisinde kalan ücretlerin 
çalışanları nasıl yoksullaştırdığını yaşıyoruz’’ şeklinde 
konuştu. 

Dağdemir, ‘’Gelir İdaresi Başkanlığı, 2023 Türkiye 
genelinde en fazla vergi beyan eden mükellefleri ilan 
ederken, esas itibariyle çalışanların en çok vergi ödeyen 
kesim olduğu gün yüzüne çıktı. Üstelik en çok vergi 
ödeyen ilk 100 kişinin 73’ü isminin açıklanmasını 
istemeyerek şeffaf olmayan bir yönetimin bir örneği 
daha sergilenmiş oldu’’ açıklamasını yaptı. 

Halkın yaşadığı derin 
yoksulluğa razı olmayacağız

Halkın yaşadığı derin yoksulluğa razı olmayacaklarını 
bildiren Dağdemir, ‘’Hükümetin, vergide adaleti 
sağlayacağız diyerek kamuoyunda emeğiyle geçinen 
halkın yararına çalıştığı algısının, çalışanların ve 
emeğiyle geçinen halkın her geçen gün daha da 
yoksullaşmasıyla inandırıcılığını kaybettiğini görüyoruz. 
Şirketlerin vergi oranı bu yıl yüzde 20’den yüzde 

25’e çıkarıldığı söylense de sabit oranlı vergiye tabii 
şirketlerin, istisna, teşvik, amortisman, yatırım indirimi 
vs gibi bir çok kalem gerekçe gösterilerek ancak yüzde 
2-3  vergi ödediklerini biliyoruz’’ ifadelerini kullandı.  

Hükümetin ücretli kesim aleyhine 
politik tercihte bulunduğu açık

Dağdemir, ‘’Her gün kamuoyuna açıklanan yüksek 
karlı şirketlerin beyan ettikleri vergi borçlarının bile 
ertelendiğini, muafiyetler sağlandığını, affedildiğini 
öğreniyoruz. Ayda yaklaşık 20 bin TL alan ücretliden 
yüzde 27, 50 bin TL alan ücretliden brüt gelirinin yüzde 
35’i oranında, eline geçen miktardan yüzde 51 oranında 
vergiyi kaynağından kesen hükümetin ücretli kesim 
aleyhine politik tercihte bulunduğu açık’’ tespitini yaptı. 

Sağlık emekçilerinin 
çağrısını duyun

Adaletsiz ve eşitsiz vergi uygulamasına karşılık her ay 
sabit kalmak koşuluyla en fazla yüzde 15 vergi kesinti 
oranlarını hayata geçirilmesini istediklerini kaydeden 
Dağdemir, ‘’26 haftadır sürdürdüğümüz mücadelemizi 
sonuç alana dek devam ettirmede kararlıyız. Sağlık 
emekçilerinin çağrısını duyun. Tüm çalışanları, emeğiyle 
geçinen halkımızı, bu derin yoksullaşmaya, gelirde 
ve vergide dayatılan eşitsizliğe ve adaletsizliğe karşı 
çıkmaya, her hafta Çarşamba günleri sürdürdüğümüz 
hak alma mücadelemizi büyütmeye çağırıyoruz’’ 
ifadelerine yer verdi. Haber Merkezi 

Milyarlarca lira kar eden şirketler
çalışanlar kadar vergi ödemiyor

Adalet Bakanlığı’nın bir 
an önce sorunu çözmesi gerekiyor

15 Temmuz 2016 tarihli darbe girişimi sonrasında 
sorgusuz sualsiz bir şekilde aş ve işlerinden edilen 
on binlerce kamu emekçisi haklarını hukuk 
önünde aramaya başladığını ancak yargıda yaşanan 
gecikme nedeniyle ağır mağduriyetin yaşamaya 
devam ettiklerini sözlerine ekleyen Karatay, ‘’Darbe 
girişiminden bugüne 8 yılı aşkın bir süre geçmesine 
rağmen hala davaları devam etmekte olup, bu 
davaların ne kadar süreceği de belli değildir. KHK 
davalarına bakmak üzere Ankara Bölge İdare 
Mahkemesi’nde üç mahkeme görevlendirilmiş olup, 
4 yıla yakın zamandır bu mahkemelerde bekleyen 
dosyalar bulunuyor. Adalet Bakanlığı’nın bir an 
önce bu sorunu çözüme kavuşturması gerekiyor’’ 
açıklamasında bulundu. 

Yıllarca süren dava süreçleri yargı emekçilerinin 
çalışma hayatını kâbusa çevirmiş durumda

Büro Emekçileri Sendikası Gaziantep Şube Başkanı 
İsmet Karatay, konuşmasını şöyle sonlandırdı: 
‘’Yargı sisteminin bağımsızlığını kaybetmesi, 
periyodik olarak çıkarılan yargı paketleri dava 
sayılarındaki artış ve yıllarca süren dava süreçleri 
yargı emekçilerinin çalışma hayatını kâbusa çevirmiş 
durumda. Bir yandan iş yükü, bir yandan mobbing, 
bir yanda keyfi olarak açılan soruşturmalar, bir 
yandan mesai kavramı gözetmeksizin çalışmaya 
zorlanan yargı emekçilerinin sürekli olarak açıklanan 
yargı paketlerinde ekonomik, özlük ve sosyal 
haklarının düzeltilmemesi yetkili olan sendikaların 
bu durum karşısında sessiz kalmaları yargı 
emekçilerinin üvey evlat muamelesi görmesine neden 
oluyor.’’ Haber Merkezi 

Her gün yaşanan kadın cinayetleri
iktidar tarafından normalleştirildi SANKO Holding’in lokomotif şirketlerinden ÇİMKO, 

gezegenin geleceğine yönelik sorumluluklarının 
bilinciyle, çevresel olarak sürdürülebilir, sosyal açıdan 
sorumlu ve iyi yönetilen kurumsal uygulamalarla daha 
istikrarlı ve kapsayıcı büyüme hedefliyor.

ÇİMKO’nun yayımladığı 2023 Sürdürülebilirlik Raporu, 
2053 Türkiye ‘Net Sıfır’ hedefi doğrultusunda, 2026 ve 
2024 yıllarına ilişkin şirket hedefleri ile somutlaştırılan 
sürdürülebilirlik yol haritası doğrultusunda kaydettiği 
ilerlemeleri içeriyor.

Çimento ve beton üretimindeki 30 yıla yakın 
tecrübesiyle sürdürülebilirlikte de öncü çalışmaları 
hayata geçiren ÇİMKO, 1 Ocak-31 Aralık 2023 
döneminde çevresel ve sosyal performansını içeren 2023 
Sürdürülebilirlik Raporunu yayımladı.

ÇİMKO CEO’su Dr. Önder Kırca, “Gezegenimizin 
geleceğine yönelik sorumluluklarımızın en üst seviyede 
bilincindeyiz. İklim değişikliğiyle mücadeleye ve bu 
amaçla düşük karbon salımına geçişe destek vermek, 
iş stratejimizin merkezinde yer alıyor. Ürünlerimizin 
ve faaliyetlerimizin gezegen üzerindeki etkilerini 
yöneterek, olumlu bir değişim yaratmayı amaçlıyoruz. 
Kendi işletmelerimizin karbon salımlarını azaltırken, 
yeni ürünler ve teknolojiler geliştirerek müşterilerimizin 
de karbon ayak izini azaltmasına yardımcı oluyoruz. 
Hedeflerimize ulaşmak için doğru zihniyeti ve kültürü 
geliştirmeye, çalışanlarımızı yeni çözümler bulmak 
için birlikte çalışmaya teşvik etmeye ve hedefimizi 
paylaşanlarla ortaklıklar kurmaya odaklanıyoruz” diye 
konuştu.

2023’te çevreye 80 milyon TL yatırım
ÇİMKO’nun yenilikçi çözümler ve ortaklıklarla ‘daha 

sürdürülebilir çevre’ için güçlü bir temele sahip olduğunu 
vurgulayan Dr. Kırca, 2023 yılında toplam 80 milyon TL 
tutarında çevre yatırımı gerçekleştirdiklerini açıklayarak, 
“Sürdürülebilir bir gelecek inşa etmek misyonuyla, 
mevcut iyi uygulamalarımızı yeni stratejik inisiyatiflerle 
destekleyerek, kendimizi ‘İleri’ seviye bir sürdürülebilirlik 
oyuncusu olarak konumlandırmayı hedefliyoruz” dedi.

Alternatif yakıtlarla tasarruf sağlandı
Çimento sektöründe fosil yakıtlar yerine biyokütle 

içerikli alternatif yakıtların kullanılması, sektörün 
karbon emisyonlarını azaltma yolundaki en önemli 
adımlarından birini oluşturuyor. Çevre yatırımının %80 
‘i alternatif yakıt, %9 ‘u yenilenebilir enerji ve %11 ‘ i 
diğer çevresel faaliyetler için kullanıldı. Bu doğrultuda 
ÇİMKO’nun tüm tesislerinde 2023 yılında 102.602 ton 
ek yakıt /alternatif yakıt kullanılarak önemli ölçüde 
fosil yakıt tasarrufu sağlandı. Hedeflere ulaşmak için 
kısa ve orta vadede yol haritaları hazırlanırken, yerel 
yönetimlerle ortaya çıkan fırsatları değerlendirmek üzere 
çalışmalar yürütülüyor.

Güneşin enerjisine 55 milyon dolar yatırım
Çimentoda klinker kullanım oranının azaltılmasına 

yönelik Ar-Ge çalışmalarını hız kesmeden devam ettiren 
ÇİMKO, 2030 yılına kadar yüzde 75, 2034 yılına kadar 
ise yüzde 70 klinker kullanmayı hedefliyor. Şirket ayrıca 
çevreye duyarlı ürünlerin portföydeki payını artırmak 
üzere çalışmalar yapmaya devam ediyor. Haber Merkezi

Gezegenimizin geleceğine yönelik 
sorumluluklarımızın bilincindeyiz

Ağaçlardan silkelenerek dış kabuğundan ayıklanan 
Antep fıstıkları, kurutularak Gaziantep'ten gelen tüccarlara 
satılıyor.

Demirci Ziraat Odası Başkanı Mehmet Karakaya, yaptığı 
açıklamada, ilçede Antep fıstığı üretiminin her yıl arttığını, 
bu yıl rekolte hedefinin ise 270 ton olduğunu ifade etti.

İmrenler, Kulalar Sevinçler, Hoşçalar, Yiğitler, Köylüce 
mahalleleri başta olmak üzere 25'e yakın kırsal bölgede 
Antep fıstığı üretildiğini aktaran Karakaya, "İlçemizde 
üretilen paşa Antep fıstığı kuruyemişçilerin gözdesi." dedi.

Yiğitler Mahallesi'nde 20 yıldır fıstık üreticiliği yapan 
İsmail Akbulut da hasat sezonunu başlamaktan duyduğu 
memnuniyeti dile getirdi.

Yaptıkları işlemler hakkında bilgi veren Akbulut, "Ağustos 
ayı sonunda hasadına başlıyoruz. Topladıktan sonra 
makineyle kabuğundan ayırdıktan sonra suya atıyoruz. Boş 
olanlar yukarı çıkar boşları ayırdıktan sonra dolu olanları 
gölgede kurutuyoruz. Bu yıl fıstığın kilogramı 300 liradan 
satılıyor." şeklinde konuştu.

Yiğitler Mahalle Muhtarı Hayrettin Karakaya ise 
mahallede yılda 20 ton fıstık üretildiğini dile getirerek, 
şunları kaydetti:

"Mahallemiz sakinleri tarlalarında ürünlerini topladıktan 
sonra eylül ayı sonu Gaziantep'ten alıcılar gelir. 
Mahallemize pazar kurulur ve fıstıklarını satarlar. Bizde 
üretilen fıstığın kalitesi Gaziantep'te üretilenle aynı. Paşa 
fıstığı denilen tür yoğun üretiliyor, kalanları ise baklava 
yapımında kullanılmak üzere alınıyor." t24

Manisa'da da fıstıkta 
hasat dönemi başladı

Zabıta Haftası dolayısıyla açıklama yapan Tüm Bel Sen 
Gaziantep Şube Başkanı Niyazi Çevik, ‘’Yerel yönetimlerin 
hemen bütün hizmetlerinde emekleri olan zabıta 
çalışanları özverili çalışmalarına rağmen, gerek ekonomik, 
gerekse de özlük hakları bakımından birçok sorun 
yaşıyorlar. Zabıta çalışanları diğer kamu çalışanlarından 
farklı olarak uzun süreli olarak, gece gündüz demeden 
görev yapmalarına rağmen bunun karşılığını alamıyorlar’’ 
dedi. 

İnsanlarımızı işsizliğe, açlığa ve 
yoksulluğa terk eden siyasi iktidarlar oldu

7 gün 24 saat vatandaşlarla iç içe hizmet yürüttüklerini 
kaydeden Çevik, ‘’Zaman zaman sokaktaki dilencilere veya 
seyyar satıcılara müdahale etmek zorunda kalan zabıtalara 
bu yüzden maalesef ki vicdansız ve kötü kimselermiş gibi 
bakılmakta ama bu müdahalelerin onların kişisel tercihi 
değil kendilerine verilen görev gereği olduğu unutuluyor. 
Ülkemizde her geçen gün daha da derinleşen işsizliğin ve 
bunun bir sonucu olan dilencilerin veya seyyar satıcıların 
sokaklara çıkmasının sorumlusu zabıtalar değil. Bunların 
sorumlusu, bunca yıldır uyguladığı ekonomik siyasi 
programlarla insanlarımızı işsizliğe, açlığa ve yoksulluğa 
terk eden siyasi iktidarlar oldu’’ şeklinde konuştu. 

Yıllardan beri büyüyerek 
sorunlarımız kangrenleşti

Çevik, ‘’Zabıtaların yaşadıkları sorunların bir kısmı yasa 
ve yönetmeliklerden kaynaklanırken, bir bölümü de her 
yerelin kendi özgül koşullarından ve belediyelerin özel 
uygulamalarından kaynaklanıyor. Maalesef ki bu sorunlar 
hem belediye yönetimleri, hem de merkezi hükümetler 
tarafından görmezlikten gelinerek yıllardan beri birikmiş 
ve kangrenleşti’’ tespitini yaptı. 

Çevik, ‘’Sendikamız, zabıta çalışanlarının sorunlarını, 
işkolumuzdaki öncelikli sorunlar arasında ele alıyor ve 
sorunların çözüm için gerekli yasal ve idari düzenlemeler 
yapılması için gerek TBMM nezdinde, gerek hukuksal 

alanda gerekse fiili ve meşru mücadele anlayışımız 
doğrultusunda işyerlerimizde ve sokakta sorunları 
gündem yapıyor, çözüm için mücadele ediyor. Yıllardır 
sürdürdüğümüz bu mücadeleye ilk günkü kararlılık 
ve azimle aşağıdaki taleplerimizle devam ediyoruz’’ 
ifadelerini kullandı.  

Zabıtaların fiili hizmet zammından
yararlanmaları sağlanmalı

Genel İdari Hizmetler sınıfında olan zabıtalar yaptıkları 
görev zorluğu nedeniyle bu hizmet sınıfından çıkarılması 
gerektiğini dile getiren Çevik, ‘’Zabıta memurlarına 
yıpranma hakkı tanınmalı, fiili hizmet zammından 
yararlanmaları sağlanmalı. Görevlerinin niteliği gereği 
süreklilik arz eden işler kapsamında bulunan ve günün 
24 saatinde devamlılık gösteren hizmetlerinden dolayı, 
her ay maktu “fazla çalışma” ücretinin, emekli maaş ve 
ikramiyelerine eklenmesidir. Aylık ödenen maktu fazla 
çalışma ücret (mesai) miktarlarının, geçmişte olduğu gibi 
kendi belediye meclislerinde belirlenmeli’’ açıklamasında 
bulundu. 

İş barışını bozan 
uygulamaya son verilmeli

‘Kentlerin ihtiyacı olan zabıta sayısı uluslararası 
standartlar çerçevesinde belirlenerek yeterli sayıda 
kadrolu zabıta istihdamı sağlanmalı’ diyen Başkan Çevik, 
konuşmasını şöyle sürdürdü: ‘’ Zabıta çalışanlarının 
görev yerlerinin belediye başkanlarının keyfi tutumlarına 
göre değiştirilmesi ve yasalara ve yönetmeliklere aykırı 
çalıştırılması önlenmeli. Zabıta personeline yönelik 
görevde yükselme sınavları yıllardır yapılmadığından 
birçok belediyede zabıta amirliği gibi görevler başkanın 
oluru ile vekâleten yürütülüyor. Hizmet üretiminin 
kalitesini düşüren ve iş barışını bozan bu uygulamaya 
son verilmeli ve merkezi olarak görevde yükselme sınavı 
yapılarak, görevlendirmeler asaleten buna göre yapılmalı.’’ 
Haber Merkezi

Zabıtalar, ekonomik ve özlük hakları bakımından sorun yaşıyor


